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Agenda 

 

22 / 2022 - Møte med ansatte og styret ved Tinnesmoen bedehus 
Vi startet møtet med felles lunch med styret og ansatte på Tinnesmoen.   
 
Videre fikk vi presentasjon av historikk og arbeidet på bedehuset. Arbeidet på 
bedehuset startet helt tilbake i 1910, da sammen med indremisjonsforbundet. De 
siste årene har man igjen startet et samarbeid med Normisjon, slik at man har møter 
annenhver søndag.  
 
Kontaktperson på Tinnesmoen, Liv Johanne Helganger uttrykker en stor glede over at 
de i 2021 fikk Kristine og John Olav som ansatte på bedehuset. De har også fått en 
andel av midlene etter salget av Norsjø som har muliggjort oppussing på bedehuset. 
Samtidig kjenner man på en sorg over at man har mistet et felles samlingspunkt i 
Telemark. Nytt kjøkken har kommet på plass i 1. etasje, og man har satt i stand 
kontor for de ansatte i 2. etasje.  
 
De er i dag i overkant av 20 medlemmer. Det kommer noen flere på møtene, men det 
er en utfordring at man er et lite felleskap. Mange av medlemmene er også godt 
voksne, og en skulle fått med flere unge. I dag har man ikke noen som er født mellom 
1953 og 1990, så man savner også folk fra denne generasjonen.  
 
Samtidig er det gledelige ting som skjer. Det er startet barnekor der det også kommer 
barn utenfra bedehuset. I september kom det et nytt ungt medlem, og det kommer 
et ungt ektepar i november.  

Dato 29.10.2022 
 

Tid 12:00 - 16:00 
 

Sted Tinnesmoen bedehus 
 

Til stede Thorvald Handeland, Snefrid Axelsen, Kristin Hauan, Svein Andersen 
(Teams), Rune Espevik og Njål S. Kristensen. Fra adm.: Sven Åge Solli, 
Kristine Gangstø Byrkjedal og Livar Veggeland.  
 

Forfall 
 
Andakt 

Marit Ekroll 
 
Kristine Gangstø Byrkjedal 
 

Referent Livar Veggeland 
 



   
 

Regionstyremøte, sammen med styret for Tinnesmoen bedehus og Tinnesmoen 
barnehage - 29.10.2022   
 2 
  

Tidspunkt for møtene har blitt flyttet for frem til 17:00 for at det skal bli enklere for 
barnefamilier å komme på møtene. Kl. 11:00 har også blitt vurdert som et tidspunkt, 
men det er en utfordring at mange av de eldre da har et ønske om å gå i kirken.  
 
Det har også vært, og er, en prosess knyttet til forsamlingsdannelse. Her har 
medlemmene blitt informert om hva det innebærer, som tilbud om nattverd (Det har 
en allerede begynt med) og mulighet for dåp.  
 
En står i en prosess, og en må gjøre noen endringer for å bygge noe for fremtiden, 
ikke minst når det gjelder å få med nye generasjoner. En vil pr. i dag mer enn man har 
kapasitet til, men en ser samtidig at det skjer en vekst, og at den kan fortsette 
fremover.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for omvisning og presentasjon av arbeidet som skjer på 
Tinnesmoen bedehus. Det er en stor glede å se at nye mennesker blir engasjert i 
arbeidet. Samtidig vil regionstyret oppmuntre og utfordre til at man tar modige valg 
knyttet til organisering og forsamlingsdannelse i tiden fremover. Det blir viktig for å 
skape en god fremtid på Tinnesmoen bedehus.  
 
   
 
 

23 / 2022 - Omvisning og møte med Tinnesmoen barnehage 

Tinnesmoen barnehage er en av Misjonssambandets største barnehager, og er 
nærmeste nabo til Tinnesmoen bedehus. Styrer i barnehagen, Hilde Særsland, gav 
regionstyret en omvisning i lokalitetene og informerte om arbeidet.  
 
De siste årene er det gjort en stor ombygging og utvidelser av barnehagen. Ny 
parkeringsplass er også opparbeidet på andre siden av veien. I dag har en i overkant 
av 80 barn, noe som nesten er full kapasitet. I løpet av kort tid vil man også få full 
kapasitet.  
 
I en tid med lavere fødselstall er det veldig positivt. Barnehagen har fått et veldig 
godt rykte i Notodden, og en stor del av barna kommer fra familier uten noen kristen 
bakgrunn. Her får vi være en del av et stort arbeid blant de minste på Notodden, som 
gjerne også kan få sette noen spor hos foreldrene.  
 
Styrer gir ros til dyktige og engasjerte ansatte som skaper gode opplevelser både i 
staben og for barna gjennom dagene. Regionleder gir også en stor ros til Hilde, som 
har vært en stor drivkraft i arbeidet med å utvide og lede barnehagene gjennom 
mange år.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for omvisning og presentasjon av arbeidet i Tinnesmoen 
barnehage. Vi gleder oss over å se det betydningen dette har for mange av de minste 
på Notodden, og vil gi en stor takk til alle engasjerte og dyktige ansatte i barnehagen.  
 
 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=DNqM3HHpzEurjvCJEg-lWZYAOj0Y&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=XvdThofwLUS4UQktY-vJGpYACrRx&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
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24 / 2022 - Godkjennelse av innkalling 

Vedtak: Innkallingen ble godkjent.  
 
 

25 / 2022 - Budsjett 2023 – Misjonssambandet sør (avdeling 332) 

Vedlegg: 
- Samlet budsjett (2023 TOTAL R999 Budsjettrapport Avdelingsrapport pr. prosjekt) 
- Budsjett ufordelt måned for måned (2023 R995 Budsjett 33200) 
- Budsjett Sommertreff måned for måned (2023 R995 Budsjett 33255) 
- Status regnskap 2022 og budsjettering 2023 v/Øystein Frøysa 

Sven Åge Solli presenterte forslag til budsjett for 2023 og tok regionstyret gjennom de 
viktigste hovedpunktene.   
 
Forslaget til budsjett er ett stramt budsjett og om det blir vedtatt må 
administrasjonen i større grad enn tidligere, tenke gjennom hva det brukes penger på. 
Det bør presiseres overfor ansatte og misjonsfolk at alle utlegg, kostnader, honorarer, 
bruk av forkynnere som tar honorarer osv. må forhåndsgodkjennes av 
administrasjonen. 
  
Budsjettet for 2023 er satt opp med et avdelingsresultat/regionbidrag på kr. 3.810.961. 
Dette er vel 1 mill. lavere enn resultatet for 2021 og vel 1,1 mill. lavere enn budsjett for 
2022. Dette skyldes økte kostnader og gaveinntekter som sannsynligvis ikke stiger 
tilsvarende mye. En del av bildet er også at en har søkt hovedkontoret og fått 
godkjent å forskuttere stillinger pga. ansatt som går av med pensjon i løpet av 2023. 
 
En del kostnader, med unntak av lønnskontoer, er lagt inn med 5% økning etter 
anbefaling av hovedkontoret. Ellers er det for hver konto budsjettert i forhold til 
historikk og fremtidsplaner. Lønn er økt med 3,7%. Gaveinntektene er budsjettert 
med 1,5% økning. Selv 1,5% økning det kan muligens være noe høyt når mange 
opplever en mer krevende situasjon i sin private økonomi.  
   
Julemessene utgjør en vesentlig andel av gavene, 2. mill. i -21. Noen år frem i tid er 
det langt fra sikkert at dette blir tilfelle. For å erstatte inntektene fra julemessene 
("friske penger"), hva kan gjøres? Bør det samtales om i et eget forum? 
 
Stillingen knyttet til Sommertreff er redusert fra 30% til 20% om følge av at en 
skrinlegger planene om å få til et eget Sommertreff på Kvitsund. Sommertreff får et 
eget «budsjett i budsjettet» som Sommertreffkoordinator forholder seg til. I 
utgangspunktet er dette noe som går i null økonomisk sett.  
 
Totalt budsjetteres det med inntekter på 16.446.731 og kostander på 12.635.771 i 2023. 
Dette gir altså et resultat/regionbidrag på 3.810.961. 
  
 
Vedtak: Regionstyret vedtar å sende inn forslag til budsjett og ber administrasjonen 
formidle til våre menigheter i misjonsfelleskap, det omfattende arbeidet og ansvaret 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=aOEmbO1rLUeRNBgcF12gh5YAGO0t&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=nzR4KjXSCE22ohG2QgDmepYAKsnu&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
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vi er en del av lokalt, nasjonalt og internasjonalt. Regionstyret ber ellers 
administrasjonen følge opp innspill og forslag som kom frem i budsjettsamtalen.    
 
 
 

26 / 2022 - Orientering om konfirmantleir og kommende leirer 

Kristine Gangstø Byrkjedal orienterte om felles konfirmantopplegg med Normisjon og 
IMF. Første leir var i oktober på Evjetun. Her var det 35 påmeldte, noe som er veldig 
positivt, ikke minst siden dette er høsten man starter dette opp. Det var fint og det 
ble mange gode samtaler. Det skjedde også en uheldig episode knyttet til 
brannanlegget. Det ble imidlertid løst med noen samtaler og de ansvarlige tok ansvar 
for det de hadde gjort.  
 
Kristine har imidlertid noen refleksjoner rundt mangler i undervisningsopplegget, og at 
en bør endre dette til senere leirer. Hun vil ta dette opp med UNG-lederne i 
Normisjon og IMF den kommende tiden.  
 
Kristine kan også orientere om stor oppslutning på leirene før jul. Det er fullbooket på 
gamingleir på Undeland, og rundt 60 deltakere på leirene på Evjetun. Her er det 
hovedsakelig antallet frivillige ledere som nå setter en begrensning.  
 
Vedtak: Regionstyret takker UNG-leder for orienteringen. Det er flott å se den store 
oppslutningen rundt både barneleirene og konfirmantopplegget. Her er det mange 
barn og unge som får bli bedre kjent med Jesus i et godt felleskap.  
 
 

27 / 2022 - Vedtekter for bedehusforsamling på Konsmo 

Forslag til vedtekter for Konsmo bedehusforsamling er nå lagt frem og ligger som 
saksdokument i denne saken. Forslaget til vedtekter har blitt utarbeidet av en egen 
komite med lokale representanter fra Normisjon, IMF og Misjonssambandet, og er 
basert på forslag til normallover for de ulike organisasjonene. Marit Andersen har 
vært med som representant for organisasjonene underveis i prosessen. I henhold til 
Misjonsambandets lover skal nå vedtektene godkjennes av regionstyret.  
 
Det er gjort en betydelig jobb med vedtektene i Konsmo og de rommer mye viktig. 
Vedtektene er i stor grad basert på normallover til fellesforsamlinger i 
Misjonssambandet og IMF.  
 
I regionstyret blir punkt knyttet til åndelig lederansvar og tjenestedeling kommentert. 
Er dette noe en har gjennomgått? Hva tenker en egentlig om tjenestedeling? Er det 
noe en tenker å forholde seg til, og er det noe en har vurdert å ta inn i vedtektene? 
 
Vedtak: Regionleder bes om å sende en tilbakemelding til Konsmo i høringsrunden en 
har for vedtektene. Dette ut i fra momentene som fremkom i samtalen under denne 
saken.  
 
 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=g9b1yirO9E2KBJ6eKkeBVpYANszC&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=bYYVaHe5ikCQST6UlL6LjJYAKyb6&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
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28 / 2022 - Gautestad 

Styret ved Evjetun har siden sist regionstyremøte vært i dialog med Drottningborg og 
eiendomsselskapet til Drottningborg vedr. et mulig delt eierskap av Gautestad. På 
grunn av lovreguleringer knyttet til skolevirksomhet ser de imidlertid ikke at de har 
mulighet til å gå inn på eiersiden i et slikt tilfelle. 
 
Styret ved Evjetun har behandlet saken videre på selvstendig grunnlag, og ønsker at 
Evjetun overtar drift og eierskap av Gautestad i løpet av 2023. En ser et betydelig 
potensial i å bruke Gautestad som en del av Evjetun, ikke minst knyttet til mindre 
grupper med bruk av selvstellsdrift og levering av mat fra Evjetun. 
 
En evt. overtakelse er under forutsetning av at man finner en egnet kandidat til en 
kombinasjonsstillingen som daglig leder på Gautestad (30-40%) og en ass. daglig 
leder ved Evjetun (60-70%). Evjetun nærmer seg ti millioner i omsetning pr. år, og det 
er behov for en ekstra person som kan avlaste daglig leder på Evjetun (Knyttet til 
salg/markedsføring, økonomi/administrasjon eller kjøkkendrift/bygg). Vedkommende 
vil også ses på som stedfortredende daglig leder under ferieavvikling/i perioder daglig 
leder ikke er til stede. Styret på Evjetun ønsker ikke en overtakelse om en ikke finner 
en egnet kandidat til en slik kombinasjonsstilling i løpet av de neste seks mnd.  
 
En evt. overtakelse er også under forutsetning av at Gautestad innlemmes i Evjetun 
vederlagsfritt, slik at også den økonomiske risikoen er svært liten. Dette er også blitt 
signalisert fra foreningen som i dag eier Gautestad, men må avklares med 
Misjonssambandet eiendom når det kommer til juridiske forhold.   
 
Regionstyret er positive til at Evjetun overtar drift og eierskap av Gautestad med de 
forutsetninger som er nevnt. Dette medfører liten risiko for Evjetun – og kan en ha en 
god vekselvirkning mellom stedene (Med mindre grupper på Gautestad, utvidet 
aktivitet på vinteren) vil dette være veldig positivt.  
 
I lys av salget av Norsjø Ungdomssenter er det viktig å understreke at regionen ikke 
anskaffer seg et nytt leirsted. Det har regionen ikke behov eller kapasitet til. Dette er 
dermed en overtakelse basert på at Evjetun ser et behov for – og potensial i – en 
utvidelse av sin egen drift gjennom overtakelse av Gautestad. Gautestad vil altså bli 
en del av Evjetun sin videre drift.  
 
Vedtak: Regionstyret stiller seg positive til at Evjetun overtar drift og eierskap av 
Gautestad kurs- og misjonssenter. Forutsetningen er, som Evjetun-styret også har 
vedtatt, at det kan ansettes en egnet kandidat til stillingen som daglig leder på 
Gautestad og som ass. daglig leder ved Evjetun. Videre er det en forutsetning at 
overtakelsen er vederlagsfri.  
 
Dette siden regionstyret ser det som grunnleggende viktig å å sikre at Evjetun ikke tar 
på seg en risiko og forpliktelser som kan medføre store konsekvenser på driften til 
Evjetun i fremtiden.  
 
 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=F0Ubznsbl0qeX8ML4a4E1ZYAEept&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
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29 / 2022 - Vikariat - UNG-leder 

Kristine Gangstø Byrkjedal går ut i fødselspermisjon fra starten av 2023. Stillingen har 
vært utlyst den siste tiden, og det har kommet to søkere til stillingen.  
 
Intervju med kandidatene vil bli avholdt 28. oktober. Ansettelsesutvalget har bestått 
av;  
 
*Knut Arild Espegren (Leder BUR) 
*Hans Kristian Skaar (Leder Misjonssambandet UNG Norge) 
*Kristine Gangstø Byrkjedal (UNG-leder Misjonssambandet sør) 
*Sven Åge Solli (Adm. leder Misjonssambandet sør) 
*Livar Veggeland (Regionleder Misjonssambandet sør) 
 
Lederteamet presenterte kandidatene og moment fra intervjuene som ble avholdt. 
Ansettelsesutvalget var enstemmige i at det var den ene av kandidatene som blir 
innstilt for vikariatet.  
 
Regionstyret slutter seg til innstillingen. Kandidaten er 23 år, men vi har satset på 
unge tidligere, og kandidaten virker å ha mye modenhet og erfaring for alderen. 
Samtidig må en være god til å støtte opp rundt og la vedkommende få bruke sine 
styrker i stillingen.  
 
Vedtak: Regionstyret støtter ansettelsesutvalget sin innstilling til ansettelse i 
vikariatet som UNG-leder i 2023. Saken sendes videre til gen. sek. v/ledermøte for 
endelig godkjenning. Kandidaten gis deretter et tilbud om stillingen.  
 
 

 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=6KnDG4ay70CP1c_-o_eXVJYAOeQY&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4

